
 
 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders  

van de gemeente Westerwolde 

 

Sellingen: 15 november 2021 

Betreft: natuurbegraafplaats Laude 

Geacht college, 

In aansluiting op mijn brief van 1 november 2021, waarin ik u een aantal vragen gesteld heb 

over het voornemen een natuurbegraafplaats aan te leggen aan de overkant van het kanaal 
ter hoogte van Laude, bleek afgelopen zaterdag (13 november 2021) dat er nog steeds 

veelvuldig werd gesnoeid en was er op een plek zelfs sprake van een complete kaalslag. Op 
het gevaar af in herhaling te vallen wordt de beantwoording van mijn vragen van 1 
november 2021 nog meer actueel. Voor zover nog iets te ondernemen valt om een 
onomkeerbare situatie als gevolg van de grootschalige bomenkap te voorkomen, stel ik het 
op prijs op korte termijn in ieder geval antwoord te krijgen op de volgende vragen: 
 

1. Heeft uw college een omgevingsvergunning afgegeven voor deze grootschalige kap? 
Zo ja, zijn aan deze omgevingsvergunning voorwaarden verbonden? 

2. Is de door de Provincie Groningen gevraagde ecologische rapportage inmiddels 

beschikbaar? 
3. Bent u ervan op de hoogte dat er inmiddels grote kale plekken in dit bos zijn 

ontstaan, er dus ook veel planten en dieren verloren zijn gegaan, dat er grote 
machines aan het werk zijn en er enorme heuvels zand zijn gestort en vermoedelijk 

zonder vergunning? Zo ja, wat heeft u daartegen ondernomen? Zo niet, wat gaat u 
daartegen ondernemen? 

 

In afwachting van uw reactie en met vriendelijke groet,  

Mevrouw E.C. van der Horst, Ecologisch Alternatief 


